

DOI : 10.18572/1812-3929-2019-9-45-52

# Вопросы соотношения общественного контроля власти и народовластия (конституционно-правовой анализ)



**ГОНЧАРОВ ВИТАЛИЙ ВИКТОРОВИЧ,**  
исполнительный директор  
юридической консалтинговой корпорации  
«Ассоциация независимых правозащитников»,  
кандидат юридических наук

✉ niipgergo2009@mail.ru

**Гончаров В.В.**

**Вопросы соотношения общественного контроля власти и народовластия (конституционно-правовой анализ)**

Данная статья посвящена исследованию института общественного контроля власти и народовластия, от которого он производится. В связи с этим в работе проведен анализ композиционной структуры права народа на осуществление народовластия. Это позволило исследовать структуру права народа на осуществление народовластия, определив место, роль и значимость общественного контроля в его реализации.

**Ключевые слова:** общественный контроль власти, народовластие, композиционная структура, Российская Федерация, субъект, объект, Конституция РФ.

**Goncharov Vitaliy V.,** Executive Director of the Law Consulting Corporation Association of Independent Rights Advocates, PhD (Law)

**Issues of Correlation between the Public Control over the Government and the Rule of the People (a Constitutional Law Analysis)**

This article is devoted to the study of the Institute of public control of power and democracy, from which it is derived. In this regard, the paper analyzes the compositional structure of the people's right to exercise democracy. This made it possible to study the structure of the people's right to exercise democracy, determining the place, role and importance of public control in its implementation.

**Keywords:** public control of power, democracy, compositional structure, the Russian Federation, subject, object, the Constitution of the Russian Federation.